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Таблица 3. Пример расчета стоимости изготовленной мази

Table 3. Sample calculation of the cost of a compounded ointment

Наименование
Description

Надбавка
Surcharge

Закупочная цена в аптеке на АФС (1,0 г порошка), основа (мазевая основа 99,0 г), тара (1 дозатор на 100 г)
Purchase price for the API (powder, 1.0 g), base (ointment base, 99.0 g), and container (100 g dispenser, 1 pc)  
in a pharmacy

5,00 €

+ фиксированная надбавка (90%)
+ fixed surcharge (90%) 4,50 €

+ тариф на изготовление (6,00 € за изготовление мази до 200 г)
+ compounding tariff (6.00 € for compounding an ointment weighing up to 200 g) 6,00 €

+ фиксированная оплата
+ fixed payment 8,35 €

= цена продажи без НДС
= net price (excluding VAT) 23,85 €

+ НДС (19% от цены продажи)
+ VAT (19% of the net price) 4,53 €

= цена продажи с НДС (отпускная цена), из которой
= price including VAT (selling price), from which 28,38 €

- обязательная доплата застрахованного лица (10% от цены, но не менее 5,00 €)
- mandatory additional payment by the insured person (10% of the price, but not less than 5.00 €) 5,00 €

- скидка аптеки (2,00 €), установленная ст. 130 Социального кодекса Германии
- pharmacy discount (2.00 €) established by Art. 130 of the German Social Code (Sozialgesetzbuch) 2,00 €

= расход системы ОМС
= costs for the CHI system 21,38 €

Таблица подготовлена авторами / The table is prepared by the authors

Примечание. АФС — фармацевтическая субстанция; НДС — налог на добавленную стоимость; ОМС — обязательное медицинское 
страхование.
Note. API, active pharmaceutical ingredient; VAT, value-added tax; CHI, compulsory health insurance.
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